
PROTOKÓŁ 
XXII  SESJI RADY POWIATU TARNOBRZESKIEGO 

VI  KADENCJI W DNIU 29 GRUDNIA 2020r. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu Krystyna Rusin wygłasza sentencję. 
„Otwieram XXII Sesję Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w dniu  29 grudnia 2020 r.” 
Następnie mówi: 

Witam  Państwa radnych, Zarząd Powiatu ze Starostą i Wicestarostą na czele.   Panią Skarbnik 

Powiatu, Sekretarza Powiatu,   Witam wszystkich pozostałych uczestników Sesji. Sesję ze 

względu na ograniczenia  spowodowane  epidemią  koronowirusa odbywamy w formie 

wyjazdowej. 

O protokołowanie Sesji  proszę Panią Agnieszkę Kseń – Samołyk. 

Szanowni  Państwo: 

Głosować będziemy imiennie, ale w sposób tradycyjny ze względu na ograniczenie do 

minimum  uczestników  Sesji.  W Sesji uczestniczy 15 radnych. Stwierdzam, że Rada Powiatu 

może podejmować prawomocne uchwały. 

Przedstawia proponowany porządek  obrad. 

 
PORZĄDEK OBRAD : 
   1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
   2. Przyjęcie porządku obrad. 
   3. Przyjęcie protokołu z  ostatniej sesji. 
   4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami –   
informacja 
   5. Interpelacje Radnych. 
   6. Podjęcie uchwał w sprawach: 
     a ) w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie Powiatu Tarnobrzeskiego. 

b)w sprawie zmieniająca uchwałę nr XXI/165/2020 Rady Powiatu Tarnobrzeskiego z 
dnia  27 listopada 2020 roku w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez 
Prezesa Zarządu Funduszu samorządom powiatowym w roku 2020 na realizację zadań 
z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej. 
c) w sprawie uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2021rok. 
- przedstawienie projektu uchwały budżetowej 
- przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej  
- przedstawienie opinii Komisji Promocji Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 
d) w sprawie  uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tarnobrzeskiego 
na lata 2021-2028. 
e) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego  na 2020rok. 
7. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
8. Zamknięcie obrad sesji.  

 Salę opuścił  Starosta celem udzielenia wywiadu . 



Czy są uwagi lub wnioski w sprawie porządku obrad. Uwag i wniosków nie ma. 

 

Kto „za”14 radnych. 
Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał 0. 

Stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty. 
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p.3 Przyjęcie protokołu z ostatniej  Sesji. 
 Protokół został   wysłany   radnym   drogą elektroniczną i wyłożony  w  Starostwie 

Powiatowym. Czy są uwagi do protokołu. Nie było uwag. 

Głosujemy przyjęcie protokołu. 

Kto „za”15. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0. 

Głosowało  15 radnych. Protokół został przyjęty 

( Przewodnicząca podpisuje protokół) 

 
p.  4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami – 
informacja  
 

Proszę Sekretarza Powiatu o przedstawienie informacji. Sekretarz Powiatu z upoważnienia 

Starosty przedstawia informację. 
 

W okresie od ostatniej Sesji Rady Powiatu w dniu  27 listopada 2020 r.  br. Zarząd Powiatu, 

łącznie  z dzisiejszym odbył 3  posiedzenia.  

15 grudnia  br. 

Przyjęto ostateczną wersję projektu uchwały budżetowej  Powiatu Tarnobrzeskiego na 2021 

r. m.in. z autopoprawką dotyczącą  wkładu własnego do  przewozów o charakterze 

publicznym w 2021 r.  na 2 dotychczasowych liniach. 

Dokonano zmian w budżecie Powiatu na 2020 r. Upoważniono dyrektorów ZS Nr 2 w 

Nowej Dębie i ZS w Gorzycach do projektu dot. dodatkowych zajęć z wychowania  

fizycznego z Podkarpackim Szkolnym Związkiem Sportowym. Wydano pozytywną 
opinię do Projektu  Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Nowa Dęba.   

Umorzenia  ze względów społecznych   należności za wyżywienie podopiecznych                      

w Internacie SOSzW w Grębowie. 

 - przyjęto propozycję wniosków o dofinansowanie zadań z Funduszu Inwestycji 

Lokalnych              

  W ramach II naboru wniosków o wsparcie dla jednostek samorządu terytorialnego                        

w   ramach  Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych złożono zgodnie z dyspozycją 
Zarządu Powiatu  wniosek o dofinasowanie na zadanie pn.: 



- „Modernizacja budynku Centrum Wsparcia i  Rehabilitacji Społecznej          
Gorzycach” na kwotę 1 500 000,00 zł; 

- „Przebudowa i rozbudowa drogi powiatowej Nr 1094R relacji Furmany – 
Żupawa – Stale w miejscowości Żupawa (etap II) w km 2+005 - 2+639,7” na kwotę 
750 000,00 zł 

 

Wobec braku ofert w II przetargu na dokumentację dotyczącą przebudowy drogi   pow.                        

Nr 1116R Alfredówka – Ciosy – Wydrza Zarząd zdecydował, aby ogłosić  III przetarg i 

wydłużyć termin realizacji zamówienia  do 10 grudnia 2021 r. 

- przekazano na mienie  ZS w Gorzycach  sprzętu komputerowego otrzymany przez Powiat              

z Sądu Rejonowego w Tarnobrzegu, 

- przyjęto projekt uchwały  Zarządu Powiatu w sprawie planu  dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli w 2021 r o skierowano do konsultacji z nauczycielskimi 

związkami zawodowymi. 

21 grudnia 2020 r. 

Przyjęto projekty  uchwał Rady Powiatu, które są w porządku obrad dzisiejszej Sesji. 

Przekazano na mienie jednostek organizacyjnych  kolejne ukończone inwestycje i samochód 

dla Domu Pomocy Społecznej  w Nowej Dębie dostosowany do przewozu osób 

niepełnosprawnych -  VOLKSVAGEN Transporter Kombi o wartości 153 381, 00 zł.  

Wydano pozytywną  opinię w ramach ZRID na wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Nowa 

Dęba do zadania” Budowa drogi gminnej ul. W ogrodzie łączącej ul. Sikorskiego i ul. Leśną  
wraz z oświetleniem i odwodnieniem w Nowej Dębie” 

 

29 grudnia 2020 r. 

 

Na dzisiejszym posiedzeniu Zarządu   

Przekazano  do Zarządu Dróg pomoc rzeczową od Gminy  Grębów w formie projektów  

technicznych na zadania: 

 

Przebudowa drogi powiatowej nr 1115R   Grębów – Wydrza-Krawce w miejscowości Wydrza 

– Miętne w zakresie budowy chodnika na odcinku od zakończenia budowy do skrzyżowania z 

drogą gminną Nr 100216R” – dokumentacja techniczna o wartości 7 000,00 zł  

Przebudowa drogi powiatowej nr 1113R   Stale – Chmielów -Dąbrowica w zakresie budowy 

chodnika w miejscowości Stale w kierunku Cygan od zakończonego odcinka budowy na 

długości ok. 400 mb do działki Nr 2367/1 – dokumentacja techniczna o wartości 7 000,00 zł 

Przebudowa drogi powiatowej nr 1090R   relacji Trześń - Grębów w zakresie budowy chodnika 

w miejscowości Grębów od ul. Świerkowej do ul. Olchowej” – dokumentacja techniczna                        

o wartości 7 000,00 zł  

         

 



 Zadania  inwestycyjne  
 

Gmina Baranów Sandomierski  

- „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1117R relacji Tarnowska Wola – Wola 

Baranowska w zakresie  budowy chodnika w miejscowości Kaczaki – etap VI. 

Wykonawca PPUH ”PRIMA – BUD „ Sandomierz za kwotę 87 330 zł. Zakończono i 

odebrano 186 m chodnika.   Na wymienione zadanie  Gmina Baranów Sandomierski  

udzieliła pomocy finansowej  w wys. 50 000,00 zł.  

 

 Gmina Gorzyce  

Zadanie przewidziane do realizacji na terenie Gminy Gorzyce zostały wykonane i 

odebrane.   

 

 Gmina Grębów   

 Zadanie z  Porozumienia z  29 września br  w sprawie  powierzenia Gminie  Grębów    zadań  

związanych z budową chodników. 

 „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1030R relacji Grębów-  Stany w zakresie budowy chodnika 

w miejscowości Nowy Grębów od istniejącego chodnika do skrzyżowania z drogą gminną 
Nr100219R – Etap I - Zadanie wykonała Firma Remontowo- Budowlana  Marek Skrzypacz                

z Zabrnia.  Odebrano 279 m chodnika za kwotę 98 400,00  zł. Wkład  Powiatu   51 578,39 zł. 

Udział Gminy Grębów 46 821,61 zł. 

Gmina Nowa Dęba.  

- Termomodernizacja  budynku Zarządu Dróg w Nowej Dębie. Porozumienie z Wojewódzkim 

Zarządem Dróg.  Zadanie za  kwotę 253 790,59 zł. z tego Powiat 176 987,41 zł,  PZDW 

76 803,18 zł . W dniu  30 .11.2020 r. roboty odebrano. Po przedstawieniu rozliczenia  

WFOSiGW  przekazał Powiatowi   dotację  w wys.  45 974,90 zł.  W ramach zadania 

docieplono ściany zewnętrzne i dach budynku, wymieniono stolarkę okienną i drzwiową, 
wymieniono instalację centralnego ogrzewania wraz z piecem.  

 

W ramach Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych przyznano wsparcie w kwocie 

1 500 000,00 zł na zadanie  pn. „Rozbudowa i przebudowa budynku 
wymiennikowni ciepła wraz ze zmianą sposobu użytkowania na świadczenie usług 
zdrowotnych w zakresie psychiatrii, lokalizacja: dz. ew. nr 1869/6, obręb 12, 
Tarnobrzeg – Dzienny Oddział Psychiatryczny dla Dorosłych wraz z Poradnią 
Psychiatryczną oraz modernizacja i budowa rezerwowego źródła wody”.  Okres 

realizacji zadania 2020-2021. 

 

 



Wszyscy radni  otrzymali  informację do wiadomości. 

 
p.5. Interpelacja radnych. 
 

W okresie między Sesjami Rady Powiatu  wpłynęła  interpelacja radnego Pana Tomasza Prusia 

w sprawie  dokończenia inwestycji budowy chodnika na ul. Baranowskiej w Suchorzowie i 

wykaz planowanych inwestycji w Gminie Baranów Sandomierski  zapisanych w projekcie 

budżetu  na 2021 r. pod pozycją „modernizacja dróg powiatowych”. 

Odpowiadając na interpelację Zarząd informuje, że  wniosek Pana radnego będzie 

rozpatrywany na dorocznym Konwencie wójtów i burmistrzów Powiatu na początku roku, 

kiedy wszystkie Gminy przyjmą swoje budżety.  Jest to czas i miejsce na uzgodnienie i 

przyjęcie zadań oraz ustalenie które z nich będą realizowane wspólnie, z dofinansowaniem 

Gmin. Z uwagi na zaistniałą sytuację  podczas realizacji  tego projektu,  kontynuowane są 
konsultacje z zainteresowanymi mieszkańcami w celu uzyskania kompromisu  dotyczącego  

dalszej budowy  ścieżki.    W projekcie budżetu na 2021 rok są  tylko nazwy zadań drogowych 

na które przyjęto  uchwały zobowiązaniowe. Pozostałe zadania, w oczekiwaniu na Konwent,  

nie są jeszcze dokładnie ustalone dla wszystkich gmin.  
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p.6. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 
a ) w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie Powiatu Tarnobrzeskiego. 
  O przedstawienie projektu uchwały proszę Pana  Sekretarza. Sekretarz Powiatu przedstawia. 

Zgodnie z art. 94 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. Prawo farmaceutyczne 

 (tekst jednolity Dz. U. z 2020r., poz. 944 ze zm.) ustalenie rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na danym terenie określa Rada Powiatu, w drodze uchwały,  

po zasięgnięciu opinii burmistrzów i wójtów z terenu powiatu oraz samorządu aptekarskiego. 

Rada Powiatu Tarnobrzeskiego Uchwałą nr XXII/159/2017 z dnia 22 lutego 2017 roku 

uchwaliła rozkład godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Tarnobrzeskiego. 

Powyższa uchwała została zmieniona Uchwałą Nr XXVIII/214/2017 Rady Powiatu 

Tarnobrzeskiego z dnia 22 grudnia 2017r., Uchwałą Nr III/19/2018 Rady Powiatu 

Tarnobrzeskiego z dnia 19 grudnia 2018r., Uchwałą Nr XIII/100/2019 Rady Powiatu  

Tarnobrzeskiego z dnia 27 grudnia 2019 roku. 

Stosowną opinię w tej sprawie wydała Podkarpacka Okręgowa Izba Aptekarska  

w dniu 02.11.2020r. pismo znak: L.dz.98/2020, (data wpływu: 03.11.2020r.) oraz: 

 - Wójt Gminy Gorzyce w dniu 09.11.2020r. pismo znak: Oś-I.8023.3.2020, (data 

wpływu: 12.11.2020r.) 

- Wójt Gminy Grębów w dniu pismo znak: H.8023.1.2020 z dnia 20.10.2020r. (data 

wpływu: 21.10.2020r.)  



- Burmistrz Miasta i Gminy Nowa Dęba pismem znak: SK.7335.1.2020 z dnia 

23.10.2020r. (data wpływu: 03.11.2020r.) poinformował o zmianach w rozkładzie godzin pracy 

aptek na terenie miasta i gminy Nowa Dęba. 

- Burmistrz Miasta i Gminy Baranów Sandomierski pismem znak: Or-VI.8023.4.2020 

z dnia 27.10.2020r. (data wpływu: 30.10.2020r.) poinformował o zmianach w rozkładzie 

godzin pracy aptek na terenie miasta i gminy Baranów Sandomierski. 

O przestawienie  opinii do projektu  uchwały   proszę przewodniczącego   Komisji  ds. 

Oświaty, Kultury i Zdrowia. Opinia pozytywna. 

 

Głosujemy    uchwałę. 
Kto jest  „za” zechce podnieść rękę. 16 głosów.  

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0. 

Głosowało 16 radnych . Uchwała została  podjęta. 

 
b)  )w sprawie zmieniająca uchwałę nr XXI/165/2020 Rady Powiatu Tarnobrzeskiego z 
dnia  27 listopada 2020 roku w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane przez 
Prezesa Zarządu Funduszu samorządom powiatowym w roku 2020 na realizację zadań 
z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej. 
 
  O przedstawienie projektu uchwały proszę Pana  Sekretarza. Sekretarz Powiatu przedstawia. 

W związku z dużym zainteresowaniem osób niepełnosprawnych likwidacją barier  

w komunikowaniu się (zakup komputerów z powodu  nauki zdalnej) oraz likwidacja barier 

technicznych  (zakup łóżek rehabilitacyjnych) proponuje się przesunięcie kwoty 16.811,52zł  z 

pkt. II.3   tj. dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i 

środki pomocnicze przyznawane osobom niepełnosprawnym  na podstawie odrębnych 

przepisów na to zadanie. Kwota ta zabezpieczy wszystkie złożone wnioski 

Ponadto powstałą oszczędność w wysokości 15,20 zł w pozycji I.1-  finansowanie  wydatków 

na usługi i instrumenty rynku pracy proponuje się przenieść na pozycję  II.4  -tj. likwidację 
barier w związku z indywidualnymi   wnioskami osób niepełnosprawnych.  

O przestawienie  opinii do projektu  uchwały   proszę przewodniczącego   Komisji  ds. Rodziny 

i Polityki Społecznej Opinia pozytywna. 

 
Głosujemy imiennie  projekt uchwały: 

Kto jest „za”  zechce podnieść rękę. 16 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 16 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 
c) w sprawie uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2021rok z autopoprawką. 
  O przedstawienie projektu uchwały proszę Panią Skarbnik. Skarbnik Powiatu przedstawia 



 

W autopoprawce do projektu uchwały budżetowej na 2021 rok zaproponowano:  

1. zwiększenie planu dochodów ogółem o kwotę            88.000 zł 

z tego:  

− zwiększenie dotacji na program realizowany przez Specjalny Ośrodek  

Szkolno - Wychowawczy w Grębowie pn. „Za życiem” o kwotę           

13.000 zł 

− zwiększenie planu udziałów z tytułu podatku dochodowego os osób  

prawnych o kwotę ogółem              75.000 zł 

 

2. zmiany w planie wydatków dotyczą: 

− dz. 600 - Transport i łączność. Zaplanowano wkład własny Powiatu do  

przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej w celu  

kontynuacji przewozów o kwotę             60.000 zł 

− dz. 758 - Różne rozliczenia. Zaplanowano zwiększenie kwoty na rezerwę  
celową na zadania zarządzania kryzysowego o kwotę             

15.000 zł 

− dz. 801 - Oświata i wychowanie. Zaplanowano zwiększenie planu na  

program „Za życiem” o kwotę             13.000 zł 

O przestawienie  opinii do projektu  uchwały   proszę przewodniczącego   Komisji Promocji, 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów Opinia pozytywna. 

Przedstawiona została również pozytywna opinia RIO. Wszyscy Radni otrzymali ją do 

wiadomości i zapoznania. 

Kto jest „za”  zechce podnieść rękę. 16 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 16 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

 
d) w sprawie  uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tarnobrzeskiego 
na lata 2021 - 2028 
 
  O przedstawienie projektu uchwały proszę Panią Skarbnik. Skarbnik Powiatu przedstawia. 

Zgodnie z przepisami wynikającymi z ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach 

publicznych została opracowana Wieloletnia Prognoza Finansowa Powiatu Tarnobrzeskiego. 

Do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej zostały dołączone 

Załączniki Nr 1 i Nr 2.  

 

Planowane dochody na 2021 rok wynoszą ogółem               49.198.514 zł 

− dochody bieżące wynoszą          

48.848.514 zł  

− dochody majątkowe wynoszą           350.000 zł  

 



Kwoty ujęte w planie dochodów zostały wykazane na podstawie następujących informacji: 

1. z Ministerstwa Finansów ogółem         

33.364.845 zł 

z tego:  

− subwencja na zadania oświatowe       17.459.656 zł 

− subwencja wyrównawcza         6.347.656 zł 

− subwencja uzupełniająca       146.311 zł 

− udział w podatku dochodowym od osób fizycznych   9.411.222 zł 

 

2. z Podkarpackiego Urzędu Wojewódzkiego ogółem      5.133.589 zł 

z tego:  

− na zadania z zakresu administracji rządowej         

4.913.845 zł 

− na zadania własne powiatu            219.744 zł 

3. na podstawie zawartej umowy na realizację projektu „Scalenie gruntów 

wsi Wola Baranowska gm. Baranów Sandomierski”      1.471.386 zł 

4. dotyczących częściowego pokrycia kosztów funkcjonowania Powiatowego 

Urzędu Pracy, uczestnictwa w WTZ, utrzymania dzieci w placówkach  

opiekuńczo - wychowawczych, rodzinach zastępczych otrzymane z innych  

jednostek samorządu terytorialnego ogółem                  3.762.629 zł 

5. o wielkości dotacji na program „Za życiem”            91.000 zł 

6. o planowanych dochodach jednostek organizacyjnych Powiatu łącznie z dochodami 

wypracowanymi przez Starostwo Powiatowe       4.800.065 zł 

7. udział w podatku dochodowym od osób prawnych    225.000 zł 

 

Natomiast planowane dochody majątkowe na 2021 rok pochodzą z udzielonej pomocy 

finansowej przez gm. Nowa Dęba na rozbudowę ulicy Szypowskiego w Nowej Dębie.  

 

Planowane wydatki na 2021 rok wynoszą ogółem    48.398.514 zł 

i są niższe od planowanych na 30.09.2020 rok o kwotę 3.292.528 zł, z tego:  

− wydatki bieżące są wyższe w stosunku do planu na 30.09.2020 rok o kwotę      469.377 zł 

− wydatki majątkowe są niższe w stosunku do planu na 2020 rok o kwotę  3.761.905 zł 

 

Założenia dotyczące planowanej kwoty na inwestycje w 2021 roku dotyczą w zasadzie 

wydatków finansowych z dochodów własnych Powiatu poza kwotę 350.000 zł. Zarząd Powiatu 

złożył szereg wniosków o dofinansowanie zadań inwestycyjnych z różnych źródeł, na które do 

chwili obecnej nie ma wiążących decyzji o ich przyznaniu.  

 

Do kalkulacji planowanych dochodów i wydatków na lata 2022 - 2028 przyjęto następujące 

zasady: 

1. w roku 2022 - 2028 wykazano dochody z tytułu subwencji na poziomie niższym niż w 

2021 roku ze względu na przewidywany nabór do szkół  



2. udziały w podatkach dochodowych od osób fizycznych i prawnych na 2020 rok 

zaplanowano na niewiele wyższym poziomie niż na 2021 rok ze względu na sytuację 
gospodarczą kraju spowodowaną COVID-19  

3. począwszy od 2023 roku plan dochodów i wydatków przewidziano wzrost corocznie o 2%  

4. plan wydatków na 2022 rok ustalono na poziomie niższym niż na 2021 rok ze względu na 

ograniczenie wydatków bieżących  

5. począwszy od 2023 roku plan wydatków na inwestycje i wynagrodzenia przyjęto na stałym 

poziomie 

 

 Wykazano przedsięwzięcie pn. „Scalenie gruntów wsi Wola Baranowska gm. Baranów 

Sandomierski”. Projekt realizowany jest przez Starostwo Powiatowe. Całkowita wartość 
projektu 16.146.946 zł. Okres realizacji projektu to lata 2019-2023. Celem projektu jest 

stworzenie korzystniejszych warunków gospodarowania w rolnictwie poprzez poprawę 
struktury obszarowej gospodarstw rolnych, racjonalne ukształtowanie rozłogu gruntów 

rolnych, dostosowanie granic nieruchomości do systemu urządzeń melioracji wodnych, dróg 

dojazdowych, rzeźby terenu oraz rozwoju infrastruktury technicznej i społecznej wsi. Ponadto 

w projekcie uchwały przewidziano upoważnienie dla Zarządu Powiatu Tarnobrzeskiego i 

jednostek organizacyjnych do zaciągania zobowiązań z tytułu umów zaciąganych na czas 

nieokreślony, których realizacja w roku budżetowym i w latach następnych jest niezbędna do 

zapewnienia ciągłości działania jednostki.   

 

Planowane zadłużenie Powiatu na koniec 2021 roku przewiduję się na poziomie 7.607.500 zł. 

W roku 2021 spłata kredytu skonsolidowanego wyniesie 800.000 zł, a odsetki 228.858 zł. 

Spłaty rat kredytowych w latach 2022 - 2028 wynikają z harmonogramu. W 2021 roku nie 

planuje się zaciągania kredytu ani pożyczek. Budżet Powiatu zamyka się nadwyżką w kwocie 

800.000 zł, która przeznaczona zostanie na spłatę kredytu zaciągniętego w 2015 roku.   

 

Przedstawiona została również pozytywna opinia RIO. Wszyscy Radni otrzymali ją do 

wiadomości i zapoznania. 

O przestawienie  opinii do projektu  uchwały   proszę przewodniczącego   Komisji Promocji, 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów Opinia pozytywna. 

 

Głosujemy imiennie  projekt uchwały: 

Kto jest „za”  zechce podnieść rękę. 16 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 16 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 
 
e) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020rok 
  O przedstawienie projektu uchwały proszę Panią Skarbnik. Skarbnik Powiatu przedstawia. 

  W projekcie uchwały zaproponowano zmniejszenie planu dochodów ogółem o kwotę          
123.083 zł 

w związku z: 



− otrzymaniem środków z rezerwy subwencji ogólnej na kwotę     

270.931 zł 

− niewykorzystaniem w roku bieżącym środków pochodzących z Rządowego  

Funduszu Inwestycji Lokalnych przez SPZ ZOZ Nowa Dęba na kwotę         

441.688 zł 

Środki te będą wykorzystane do końca 2022 roku.  

− zwiększeniem dochodów wypracowanych przez jednostki o kwotę            

56.530 zł 

z tego:  

− Specjalny Ośrodek Szkolno - Wychowawczy zmniejszenie o kwotę              

- 176 zł 

− Zespół Szkół Nr 2 w Nowej Dębie zwiększenie o kwotę            + 206 zł 

− Dom Pomocy Społecznej w Nowej Dębie           + 34.500 

zł 

− Centrum Opieki nad Dzieckiem w Skopaniu         + 22.000 zł 

− zmniejszeniem dotacji na utrzymanie dzieci w placówkach opiekuńczo - 

wychowawczych o kwotę               

8.856 zł 

Zmiany w planie wydatków dotyczą następujących działów klasyfikacji budżetowej: 

 

- Dz. 600 – Transport i łączność  
W projekcie uchwały zaproponowano przesunięcia w dotychczasowym planie finansowym 

Zarządu Dróg Powiatu Tarnobrzeskiego.  

 

- Dz. 710 - Działalność usługowa  

W projekcie uchwały zaproponowano przesunięcia w dotychczasowym planie finansowym 

Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego.  

 

- Dz. 750 – Administracja publiczna 

W projekcie uchwały zaproponowano przesunięcia w planie finansowym Starostwa 

Powiatowego oraz zwiększono plan wydatków o kwotę 25.000 zł.  

 

- Dz. 801 – Oświata i wychowanie oraz dz. 854 – Edukacyjna opieka wychowawcza 

W projekcie uchwały zaproponowano przesunięcia w dotychczasowych planach finansowych 

wszystkich jednostek oświatowych, zwiększono plan wydatków Zespołu Szkół Nr 2 w Nowej 

Dębie o  kwotę ogółem 10.206 zł, zwiększono kwotę nierozdysponowanych wydatków o kwotę 
235.249 zł, zmniejszono plan wydatków Specjalnego Ośrodka Szkolno -Wychowawczego w 

Grębowie o 176 zł i Zespołu Szkół Nr 1 w Nowej Dębie o kwotę 3.616 zł.  

 

- Dz. 851 – Ochrona zdrowia 

W projekcie uchwały zaproponowano zmniejszenie planu dotacji dla SPZ ZOZ Nowa Dęba na 

zadanie: „Przebudowa budynku pod potrzeby świadczenia usług psychiatrycznych w 

Tarnobrzegu oraz budowa rezerwowego ujęcia wody dla Szpitala Powiatowego w Nowej 



Dębie” o kwotę 441.688 zł, w związku z przesunięciem robót na rok przyszły oraz zmniejszono 

wydatki na opłacenie składek zdrowotnych za uczniów zagranicznych o kwotę 5.133 zł.   

 

- Dz. 852 – Pomoc społeczna i dz. 855 - Rodzina 

W projekcie uchwały zaproponowano przesunięcia w dotychczasowych planach finansowych 

wszystkich jednostek finansowych z tych działów, zwiększono plan wydatków: placówek 

opiekuńczo - wychowawczych o kwotę ogółem 52.000 zł, Domu Pomocy Społecznej w Nowej 

Dębie o kwotę 34.500 zł oraz Centrum Wsparcia i Rehabilitacji Społecznej w Gorzycach o 

kwotę 19.134 zł, zmniejszono plan wydatków na zadania wykonywane i nadzorowane przez 

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie oraz nierozdysponowaną kwotę w planie Starostwa 

Powiatowego o 11.634 zł.   

 

- Dz. 853 – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej 

W projekcie uchwały zaproponowano zwiększenie planu wydatków na częściowe pokrycie 

kosztów uczestnictwa w WTZ o kwotę 222 zł oraz dokonano przesunięć w dotychczasowym 

planie finansowym Powiatowego Urzędu Pracy.  

 

O przestawienie  opinii do projektu  uchwały   proszę przewodniczącego   Komisji Promocji, 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów Opinia pozytywna. 

 

Głosujemy imiennie  projekt uchwały: 

Kto jest „za”  zechce podnieść rękę. 16 głosów. 

Kto „przeciw”0. 

Kto się „wstrzymał”0 

Głosowało 16 radnych. Uchwała została  przyjęta. 

 

p. 7. Sprawy bieżące i wolne wnioski .  
  

Odczytany został list od Pani dyrektor Wiesławy Barzyckiej z podziękowaniem za 

współpracę i  udzieloną pomoc na rzecz Szpitala Powiatowego w Nowej Dębie. 

Przewodnicząca poinformowała również o rezygnacji z funkcji członka Zarządu  

Powiatu Tarnobrzeskiego Pana Mariana Grzegorzka w związku z ograniczeniem prowadzenia 

działalności gospodarczej przez osoby pełniące funkcje publiczne. 

Przewodnicząca złożyła wszystkim obecnym  na sesji życzenia na nadchodzący Nowy 

Rok 2021. Podziękowała za owocną współpracę życząc sukcesów w roku 2021. 
 Cyt: ”Ze względu na pandemię  i  ograniczenia sanitarne , nie udamy się jak  w poprzednich 

latach na spotkanie  opłatkowe. Dlatego w tym miejscu, życzę Państwu   kontynuowania  

radosnego i rodzinnego przeżywania  Świąt  Bożego Narodzenia, zdrowia i wszelkiej 

pomyślności w Nowym Roku.  Nie mogąc tego zrobić osobiście pragnę  w imieniu własnym i 

całej Rady Powiatu podziękować   wszystkim, którzy wspomagali   w minionym roku naszą 
działalność.  Dziękuję  za owocną współpracę w szczególności  Wójtom i Burmistrzom naszego 

Powiatu, kierownikom   i pracownikom jednostek organizacyjnych Powiatu  i  Starostwa 

Powiatowego. Społeczności Szpitala Powiatowego.  Dziękuję   Komendom Miejskim Policji 

 i Państwowej Straży Pożarnej. Inspekcjom sanitarnej i weterynaryjnej.  Wszyscy w tym 



szczególnym roku zmagali się  z niespotykaną skalą problemów. Miejmy nadzieję, że w 

kolejnym roku będzie już możliwość złożenia  życzeń  i przekazania podziękowania podczas 

uroczystego spotkania.  

Dziękuję Panu dyrektorowi Robertowi Susce i    pracownikom  Zespołu Szkół Nr 1  za 

pomoc w organizacji Sesji.  Za przygotowanie sali, poczęstunku  i zapewnienie warunków 

bezpieczeństwa.” 

Do życzeń i podziękowań dołączył się Starosta. 

 

Dziękuję za udział w Sesji. 

Przewodnicząca wypowiada słowa 

Wobec wyczerpania porządku zamykam  Sesję Rady Powiatu Tarnobrzeskiego w dniu 29 
grudnia 2020 r.  
 

 

 

 

 
Sporządził  

Agnieszka Kseń-Samołyk 

 


